



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

29/25

19 September 2025

TEMPORARY ROAD CLOSURE – JALAN PANTAI, FLYING FISH COVE

COVE DAY CELEBRATIONS

In accordance with section 3.50 of the Local Government Act 1995 (WA)(CI) notice is hereby given for the temporary closure of Jalan Pantai from 6:00am to 4:00pm on Monday 06th of October 2025 for Cove Day celebrations.

The extent of the closure will be from the Western end of the Marine Building onwards.

Only vehicles utilising the boat ramp, essential service vehicles and pedestrian traffic will be permitted past the point of closure.

No parking (other than the parking of boat trailers within the designated trailer parking area) is permitted within the area of the road closure.

Enquiries in relation to the road closure should be directed to the Chief Executive Officer, Mr David Price on 9164 8300 ext. 235 - Mob: 0459 316677

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡
公告

29/25

2025 年 9 月 19 日

临时道路封闭—飞鱼湾 JALAN PANTAI

海湾日庆祝活动

根据《1995 年地方政府法案》（西澳州）（CI）第 3.50 条，圣诞岛郡特此通知，为庆祝海湾日，Jalan Pantai 将于 2025 年 10 月 6 日（星期一）上午 6:00 至下午 4:00 临时关闭。

封闭范围将从 Marine Building 西端开始，一直延伸向前。

届时，仅允许使用船只下水坡道的车辆、提供必要服务的车辆以及行人通过封闭点。

在道路封闭区域内，禁止停车（指定拖车停放区域内停放船只拖车除外）。

如有关于道路封闭的咨询，请联系首席执行官，大卫·普莱斯先生，电话：9164 8300，分机号：235；手机：0459 316677

大卫·普莱斯
首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS
NOTIS UMUM**

29/25

19 September 2025

PENUTUPAN JALAN SEMENTARA – JALAN PANTAI, FLYING FISH COVE

SAMBUTAN COVE DAY

Selaras dengan seksyen 3.50 Akta Kerajaan Tempatan 1995 (WA)(CI) dengan ini notis diberikan untuk penutupan sementara Jalan Pantai dari 6:00 pagi hingga 4:00 petang pada hari Isnin 06 Oktober 2025 untuk sambutan Cove Day.

Tahap penutupan adalah dari hujung Barat Bangunan Marin dan seterusnya.

Hanya kenderaan yang menggunakan tanjakan bot, kenderaan perkhidmatan penting dan lalu lintas pejalan kaki akan dibenarkan melepasi titik penutupan.

Dilarang meletak kenderaan (selain daripada meletakkan treler bot di dalam kawasan parkir treler yang ditetapkan) dibenarkan di dalam kawasan penutupan jalan.

Pertanyaan berhubung penutupan jalan hendaklah ditujukan kepada Ketua Pegawai Eksekutif, Encik David Price pada 9164 8300 samb. 235 - Mob: 0459 316677

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif